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Iohannis: Nu exista o decizie în coalitie pentru a schimba sistemul de impozitare,

nu cred ca se va întâmpla foarte curând

Presedintele Klaus Iohannis afirma ca nu exista în acest moment, la nivelul coalitiei de guvernare, o decizie

privind schimbarea sistemului de impozitare si nu crede ca acest lucru se va întâmpla foarte curând.

"Discutii evident sunt si este usor de înteles de ce sunt aceste discutii, în conditiile în care bugetul de stat trebuie sa

fie în posibilitatea de a finanta toate subventiile care au fost decise, de exemplu în sectorul energetic, este nevoie,

pe cealalta parte, de venituri si toata lumea cauta venituri în plus, însa la acest moment nu exista o decizie la

nivelul coalitiei pentru a schimba sistemul de impozitare si nu cred ca se va întâmpla foarte curând. Nu este, dupa

parerea mea, gresit sa fie luate în discutie diferite variante posibile, însa românii nu trebuie sa traiasca cu teama ca

mâine se schimba sistemul de impozitare si dintr-o data trebuie sa plateasca mai mult. Aceste lucruri deocamdata

ramân cum sunt stabilite si discutiile care se poarta, în mod nu neaparat cu titlu de noutate, dar ele se poarta mai

mult la televizor decât în coalitie. Nu exista o decizie politica pe cresterea impozitului sau a taxarii si Guvernul s-a

angajat sa nu creasca impozitarea, ceea ce asa va ramâne", a spus seful statului, luni, înaintea participarii la

reuniunea extraordinara a Consiliului European.

Presedintele Klaus Iohannis participa, luni si marti, la reuniunea extraordinara a Consiliului European.
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